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     Ζητήματα Νεράϊδας στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας…  

Ερωτήσεις Κρανιά & απαντήσεις των αρμοδίων… 

______________________________________________________ 

Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας  / ΤΡΙΤΗ 9 MAΪΟΥ 2023 / 

ΒΡΑΔΥ 

…Βίντεο στο Youtube… από… 0:00:01’… έως … 1:43:45’ 

 

…ερωτήσεις Βασίλη Κρανιά… 9.5.23… 

 

●●● ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ (11η 

9/5/2023) 

●●● ερωτήσεις από το 0:14:20’ …έως το 0:15:26’ …από τα 1:43:45’ λεπτά του βίντεο…!!! 

●●● απαντήσεις από το 0:32:03’ …έως 0:32:44’ …και από 0:35:55’ …έως το 0:37:05’ 

…από τα 1:43:45’ λεπτά του βίντεο…!!! 

………………………………………. 

●●● 0:14:20’… Κρανιάς… να θυμίσω και για την διάνοιξη στη Νεράϊδα…για την οποία 

μου είπανε ότι δεν υπάρχει γείτονας… που να διαφωνεί στη διάνοιξη αυτή του δρόμου 

αυτού… ένα θέμα που είχα βάλει… και την προηγούμενη φορά για την Νεράϊδα… δεν 

υπάρχει γείτονας που να διαφωνεί… ίσα – ίσα τους εξυπηρετεί και αυτούς… ξαναδείτε το 

πάλι το θέμα… της Νεράϊδας… (0:14:35’)… όπως… (διακοπή από τον Δήμαρχο…???)  

ρωτώντας για ποιά Νεράϊδα…  

●●● 0:14:36’… Κρανιάς… Νεράϊδα Ιτάμου… πρώην Ευρυτανίας… σε ένα σπίτι εκεί που 

βάλαμε… ένα ερώτημα από την προηγούμενη φορά… απ’ ότι μου είπαν τώρα οι γείτονες δεν 

έχουν πρόβλημα…  

…(πάλι διακοπή από κάποιο αντιδήμαρχο…???) …για το ποιά Νεράϊδα… (λές και έχει 

πολλές ο δήμος Καρδίτσας)… 

●●● 0:14:49’…κάποιος Αντιδήμαρχος… κάτι είπε για ένα δρόμο αντίστοιχο στα 

Σαραντάπορα…  

…0:15:00’… Κρανιάς… μιας και ανέφερα για τη Νεράϊδα… να ρωτήσω αν υπάρχει κάποια 

εξέλιξη… με τα ανεπιτήρητα… και με τις γέφυρες… για τα ανεπιτήρητα σας είπαμε την 

προηγούμενη φορά ότι… ο δήμος Τρικάλων το έχει λύσει… άρα μπορείτε να πάρετε τα 

πάντα από εκεί… φαντάζομαι να το έχετε ήδη αντιμετωπίσει…    

…0:15:11’… Κρανιάς… για τις γέφυρες δήμαρχε… ο υπουργός & ο βουλευτής που 

ανέβηκαν επάνω (0:15:28’)… αυτές τις μέρες… είπαν ότι έπρεπε να έχουν ήδη γίνει… 

αυτά… αν δεν δόθηκαν χρήματα… αν δεν τα έχετε εντάξει… είναι ευκαιρία να τους πείτε… 

αφού τα είπατε… ότι πρέπει να γίνουν… να γίνουν… δώσανε υποσχέσεις (0:15:26’)…  

….ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ….  

 

…0:32:03’… Δήμαρχος Τσιάκος… για τις γέφυρες στη Νεράϊδα… εμείς έχουμε ζητήσει να 

γίνουν… αυτές οι γέφυρες… δεν έχουν δοθεί χρήματα για να γίνουν… τα χρήματα τα οποία 

έχουν δοθεί… έχουν δοθεί για προσβάσεις… σε κατοικημένες περιοχές… οι γέφυρες είναι 

περιοχές… μέσα στο δάσος… είναι η γέφυρα Τσιροπλάκι… και η άλλη πως τη λένε… 

Σωτήρος… ναί πρέπει να γίνουν και αυτές… είναι πεζογέφυρες… και μάλιστα είχαμε πεί… 

για τη μία τη γέφυρα… τώρα που πήραν την γέφυρα του Μουζακίου… και έφτιαξαν άλλη 

εκεί πέρα… να πάρουμε… να φέρουμε την γέφυρα του Μουζακίου… και να την βάλουμε 

κατ’ ευθείαν εκεί πέρα… στου Σωτήρος… για αυτό θα μιλήσω με τον Διευθυντή των 

Τεχνικών Υπηρεσιών μας… για το αν μπορούμε… αν ταιριάζει δηλαδή… για να λύσουμε το 

ένα θέμα από αυτά άμεσα…(0:32:44’)… 

 

…0:35:55’…Αντιδήμαρχος Παπαδημητρίου… επικοινώνησα με όλους αυτούς που έχουν 

τα κοπάδια… (εννοεί του ιδιοκτήτες των ανεπιτήρητων)… δηλαδή και κατά κάποιο τρόπο 



ξεφεύγουν… κάποιοι εκεί… και τριγυρίζουν κάποιοι… ανεπιτήρητα… που όχι ότι είναι 

ανεξέλεγκτα… ξέρουν αυτοί ποιοι είναι… και λοιπά… δεν ξέρω αν μάθατε ότι… με κάποια 

που πήραν τα ενώτια… και έγινε δικαστήριο… και δικάστηκε ένας με 15.000 ευρώ… εγώ 

τους βρήκα έναν έναν αυτούς εκεί πέρα… και έχω βρεί και 3 άτομα… που μπορούν για να τα 

πιάνουν… τους είπα όμως να σταματήσουν τώρα… μην κάνετε τίποτα… γιατί… έχουν και 5 

– 6 μέρες τώρα που δεν κυκλοφορεί τίποτα… τα έχουν μαζέψει… φοβήθηκαν… δεν ξέρω… 

τί έγινε… μόλις ξαναδούμε τώρα με τα συνεργεία… θα τα φορτώνουμε… δεν υπάρχει 

περίπτωση καμία… θα περιμένω λίγες μέρες τώρα… να δώ αν έχουν συμμαζευτεί κι αυτοί… 

γιατί δεν θέλω να τους κάνουμε και ζημιά… τώρα τους ανθρώπους… τα λεφτά είναι και 

ακριβά τώρα… να τους παίρνεις τώρα τα μοσχάρια αυτά… τα έχουν ήδη μαζέψει… μόλις 

άκουσαν το πρόστιμο… θα δούμε τι θα γίνει… τώρα… ζημιά για αυτούς θα είναι… αλλά 

είναι κρίμα από το Θεό… τώρα να… εντάξει… (0:37:05’)… 

 

…………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………….. 

 

…ανάρτηση στη σελίδα «Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας»… την Τετάρτη 10.5.2023… μαζί με 

το απόσπασμα του βίντεο… 

……………………………………………………… 

_________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας / Τετάρτη 10 Μαΐου 2023 

●●● ενημερώνουμε ότι χθές το βράδυ (Τρίτη 9.5.2023) στην συνεδρίαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου Καρδίτσας ο Δημοτικός Σύμβουλος και αρχηγός της δραστήριας δημοτικής 

παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση Καρδίτσας» Βασίλης Κρανιάς έκανε για ακόμα μια φορά 

ερωτήσεις για ζητήματα του τόπου μας… εδώ θα τονίσουμε (ανεβάζοντας και το απόσπασμα 

του βίντεο) μόνο την εξοργιστική απάντηση του αρμόδιου αντιδημάρχου για τα ανεπιτήρητα 

Φώτη Παπαδημητρίου (και προέδρου της 3μελούς επιτροπής για τη λύση του 

προβλήματος)… που είπε δημόσια (και χωρίς ντροπή) μέσα στο Δ. Σ. ότι… «μίλησε με τους 

ιδιοκτήτες των ανεπιτήρητων βοοειδών και αυτοί (λέει) του είπαν ότι τα μάζεψαν… και δεν 

υπάρχουν (λέει) σήμερα στη Νεράϊδα γελάδια»…!!! …τη στιγμή που τα αμέτρητα 

ανεπιτήρητα γελάδια έχουν ρημάξει τα πάντα στο χωριό μας… που ακόμα και χθές όλη νύχτα 

γύριζαν μέσα στο χωριό μας…!!!  

●●● σε αυτά που είπε (και θα ακούσετε όλοι στο βίντεο) έχουμε να του πούμε τα εξής… 

●●● 1) λέει ότι μίλησε μαζί τους… και τους ξέρει τους ιδιοκτήτες των ανεπιτήρητων…!!! 

…τότε γιατί δεν τους επιβάλλει τα πρόστιμα που ορίζει ο νόμος…??? 

●●● 2) λέει ότι δικάστηκε κάποιος κάπου με 15.000 ευρώ…!!! …γιατί δεν λέει ποιός 

είναι…??? …γιατί δεν βάζει και αυτός τον δικηγόρο του δήμου μας Καρδίτσας να τους πάει 

στα δικαστήρια (αφού όπως λέει τους ξέρει)… και να δικαστούν όλοι με 15.000 ευρώ 

έκαστος…??? 

●●● 3) λέει ότι φοβήθηκαν από το δικαστήριο αυτό και οι υπόλοιποι και τα μάζεψαν…!!! 

…τότε γιατί εμάς εδώ στο χωριό μας επικρατεί η ίδια κόλαση…??? …χωριανός μας μόνιμος 

κάτοικος σήμερα το απόγευμα έβαλε φωτογραφία με ανεπιτήρητα…!!! 

●●● 4) λέει ότι έκανε συνεργείο περισυλλογής με 3 άτομα…!!! …γιατί δεν λέει τα ονόματά 

τους να τους ειδοποιούν οι χωριανοί μας…??? …λέει ότι τους είπε να σταματήσουν την 

περισυλλογή…!!! …δηλαδή έπιασαν έσω και ένα μέχρι τώρα…??? 

●●● 5) λέει ότι τους λυπάται κιόλας τους ασυνείδητους ιδιοκτήτες των ανεπιτήρητων…!!! 

…και δεν θέλει να τους ζημιώσει πιάνοντας τα ζώα τους…!!! …τους μόνιμους κατοίκους του 

χωριού μας που υποφέρουν από τα ανεπιτήρητα γιατί δεν τους λυπάται…???  

●●● 6) στην προηγούμενη ερώτηση (που του έγινε πρίν ένα μήνα)… έλεγε ότι… «θα μιλήσει 

με την  Αστυνομία για τα αναισθητικά φυσίγγια»…!!! …γιατί δεν μας είπε τώρα τί έγινε με 

αυτό…??? …στην προ προηγούμενη (πρίν 2 μήνες) έλεγε ότι θα μιλήσει με τον 

Εισαγγελέα… και οι υπεκφυγές μαζί με τα ψέματά του δεν έχουν τελειωμό…!!!  

…………………………….. 

●●● όποιος θέλει να είναι ενημερωμένος… και να ακούσει όλα όσα ειπώθηκαν χθές το 

βράδυ για τον τόπο μας… ας μπεί τώρα στο YouTube να γράψει… Συνεδρίαση Δημοτικού 

Συμβουλίου Καρδίτσας 9/5/2023… και να δεί στο βίντεο από το λεπτό 0:14:20’ έως το λεπτό 



0:15:32’ την ερώτηση του Κρανιά... από το λεπτό 0:32:03’… έως το λεπτό 0:32:44’ την 

απάντηση του Δημάρχου… και από το λεπτό 0:35:55’... έως το λεπτό 0:37:05’… την 

απάντηση του Παπαδημητρίου… 

……………………………. 

●●● εμείς ένα έχουμε να πούμε… αφήστε επιτέλους τα λόγια (υπεκφυγές, δικαιολογίες, 

ψέματα, κοροϊδίες)… και λύστε το πρόβλημα… από το οποίο υποφέρουν οι δημότες σας…!!! 

 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

 

…τις επόμενες μέρες… ακολούθησαν… 

…1) αναρτήσεις χωριανών μας μονίμων κατοίκων φωνάζοντας ότι όλα τα γελάδια είναι στη 

Νεράϊδα… 

…2) τηλεφωνήματα (στο κινητό του) μονίμων κατοίκων στον ίδιο τον Αντιδήμαρχο… 

φωνάζοντας ότι τα γελάδια είναι στο χωριό μας… 

 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

 

Γιώργος Καραμέτος / Φ/Β / Τετάρτη 10 Μάη 2023 / 18:25’ 

…μαζί με φωτογραφίες ανεπιτήρητων… 

Η φωτογραφία είναι απογευματινή και φαίνονται στο βάθος τα ανεπιτήρητα να είναι μέσα 

στο χωριό… και ο αντιδήμαρχος πού είναι υπεύθυνος για τα ανεπιτήρητα στο Δημοτικό 

συμβούλιο… σε ερώτηση για το τί γίνεται με τα ανεπιτήρητα… απάντησε ότι… έκανε 

τριμελές συνεργείο για την περισυλλογή αλλά το σταμάτησε… γιατί τον διαβεβαίωσαν οι 

ιδιοκτήτες ότι τα μαζέψανε… εγώ ένα μήνα πού είμαι εδώ στη Νεράϊδα τα βλέπω κάθε 

μέρα…  

Γι’ αυτό κε αντιδήμαρχε αφήστε τα ψέματα και να βάλετε σε ενέργεια το τριμελές συνεργείο 

περισυλλογής… γιατί δεν πάει άλλο... 

 

……………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………………. 

 

_____________________________________ 

Karditsalive / ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 12 ΜΑΗ 2023 / 12:07’ 

Ανεπιτήρητα Νεράϊδας: Μειωμένο αριθμό «βλέπει» η δημοτική αρχή - Απουσία βελτίωσης 

«βλέπουν» οι κάτοικοι 

Σε θεσμό τείνει να εξελιχθεί η αναφορά στα ανεπιτήρητα ζώα της Νεράϊδας, σε κάθε 

συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Καρδίτσας. 

Κι αυτό είναι μία σαφής ένδειξη του δυσεπίλυτου του προβλήματος αλλά και των 

προβλημάτων που δημιουργεί στους κατοίκους της περιοχής. 

Στην τελευταία συνεδρίαση (9/5) το έφερε εκ νέου με ερώτησή του ο κ. Κρανιάς, 

σημειώνοντας μάλιστα πως στο γειτονικό νομό Τρικάλων αντιμετωπίστηκε με επιτυχία και 

πιθανόν θα έπρεπε να γίνει μία συζήτηση περί της μεθόδου. 

Ο αρμόδιος αντιδήμαρχος κ. Παπαδημητρίου, μιλώντας στην ίδια συνεδρίαση επί του 

θέματος, ανέφερε πως έχει ο ίδιος επικοινωνήσει με όλους σχεδόν του ιδιοκτήτες των 

ανεπιτήρητων ζώων και τους έχει εξηγήσει την κατάσταση. Η απειλή των υψηλών 

προστίμων, τόνισε, φαίνεται να τους έχει συνετίσει και έχουν μαζέψει τον μεγαλύτερο αριθμό 

ζώων. 

Παρόλα αυτά κατέληξε δεν εφησυχάζουμε και εφόσον επανεμφανιστούν, είμαστε έτοιμοι να 

προχωρήσουμε στην περισυλλογή τους. 

Στο σημείο αυτό θα πρέπει να πούμε πως κάτοικοι και ιδιοκτήτες ακινήτων στην Νεράιδα, 

που επικοινώνησαν με το KarditsaLive.Net μας μετέφεραν μία διαφορετική εικόνα. Ότι 

δηλαδή, ο αριθμός των ανεπιτήρητων δεν έχει μειωθεί στο ελάχιστο, όπως και οι κάθε 

μορφής καταστροφές που δημιουργούν στον οικισμό. Μάλιστα κατήγγειλαν αδιαφορία 

των αρχών στην λήψη μέτρων που θα λύσουν το πρόβλημα. 



Η ηλεκτρονική μας εφημερίδα απευθύνθηκε και στον πρόεδρο της Τ. Κ. Νεράϊδας 

κ. Λάμπρο Γάκη, ο οποίος απαντώντας στα ερωτήματά μας υποστήριξε ότι έχει μειωθεί 

αρκετά η παρουσία ανεπιτήρητων αλλά συνεχίζουν να κυκλοφορούν. 

Είχε, μας είπε, και ο ίδιος επικοινωνία με τον κ. Παπαδημητρίου και ενημερώθηκε για τις 

επαφές του τελευταίου με τους ιδιοκτήτες των ζώων αλλά και για την συγκρότηση 

συνεργείου περισυλλογής που θα βρίσκεται σε ετοιμότητα. 

Π.Κ. 

…………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………. 

 

_________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας / Σάββατο 13 Μαΐου 2023 

…μαζί με την κοινοποίηση του δημοσιεύματος του Karditsalive…. 

●●● να τον χαίρεστε όσοι τον ψηφίσατε…!!! …ακούστε τί είπε ο άνθρωπος στο ερώτημα 

των δημοσιογράφων που τον ρώτησαν…!!! …αντί να πεί ότι οι κάτοικοι του χωριού μας 

ζούν μια κόλαση και τα ανεπιτήρητα έχουν ρημάξει τα πάντα…!!! …είπε δημόσια ότι… 

«έχουν μειωθεί (λέει) τα ανεπιτήρητα στη Νεράϊδα»…!!! …επίσης λέει δημόσια ότι είναι 

ενήμερος για όσα (εξοργιστικά ψέματα) είπε ο Αντιδήμαρχος προχθές στο Δ. Σ… και για την 

επικοινωνία τους με τους ιδιοκτήτες των ανεπιτήρητων (άρα τους ξέρει και αυτός)… και για 

το συνεργείο περισυλλογής των ανεπιτήρητων (ξέρει) «που θα βρίσκεται σε ετοιμότητα»…!!! 

…(πρόεδρος, αντιδήμαρχος και ιδιοκτήτες ανεπιτήρητων, ένας Θεός ξέρει τί κάνουν μεταξύ 

τους… και το χωριό μας υποφέρει…)…!!! 

●●● ο άνθρωπος αυτός είναι ο πρόεδρος του χωριού μας που υποφέρει από τα 

ανεπιτήρητα… και ακόμα χειρότερα… είναι το τρίτο (3) Μέλος της 3μελούς επιτροπής για τη 

λύση του προβλήματος (πρόεδρος της 3μελούς επιτροπής ο αντιδήμαρχος Παπαδημητρίου 

Φώτης, Μέλος η γεωπόνος του δήμου Αργύρη Παρασκευή, και τρίτο Μέλος ο πρόεδρος της 

Τ. Κ. «στη χωρική αρμοδιότητα της οποίας εντοπίζονται τα ανεπιτήρητα»)…!!! 

●●● αντί λοιπόν να ενεργεί συνέχεια και να φωνάζει για το μαρτύριο των χωριανών του… 

λέει δημόσια στους δημοσιογράφους ότι «μειώθηκε ο αριθμός των ανεπιτήρητων»…!!! 

…πού το είδε αυτό…??? …έλα στη Νεράϊδα ρε να δείς τί γίνεται…!!! …περπάτα τους 

δρόμους μέχρι τη Λεκάνη…!!! 

●●● ιδού άλλο ένα ακόμα σαμποτάρισμα…!!! …ιδού γιατί δεν έχει λυθεί ακόμα η πληγή 

αυτή του χωριού μας…!!! 

●●● θαυμάστε τον…!!! …και ευχαριστήστε τον όταν τον δείτε στη Νεράϊδα…!!!  

●●● κλείνουμε ευχαριστώντας θερμά την μεγάλη ενημερωτική ιστοσελίδα Karditsalive.Net 

και για αυτό το σημαντικότατο για τον τόπο μας δημοσίευμα…!!! …μπράβο τους…!!! 

…τιμούν την δημοσιογραφία…!!! 

 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

 

Konstantinos Kousanas / Φ/Β / Σάββατο 13 Μάη / 13:38’ 

…μαζί με φωτογραφίες ανεπιτήρητων… 

Και ο πιο αδαής έχει πλέον καταλάβει ότι στον δήμο Καρδίτσας ή δεν μπορούν να μοιράσουν 

άχυρο δύο γαϊδουριών ή κάτι άλλο συμβαίνει. Το τελευταίο δημοτικό συμβούλιο με τις 

ερωτήσεις της λαϊκής συσπείρωσης ανέδειξε τη γύμνια στη λήψη δραστικών αποφάσεων από 

ανθρώπους ικανούς που αν μη τι άλλο προκαλούν εκνευρισμό και τον γέλωτα των 

συγχωριανών μου. θα σας παρακαλέσω πολύ να μην εμπιστεύεστε πλέον τον 

πληροφοριοδότη σας γιατί σας έχει εκθέσει ανεπανόρθωτα. Παραβλέψατε την θέλησή μου να 

συνεργαστούμε και να τα αποτελέσματα. Αγαπητέ αντιδήμαρχε, φίλε Φώτη τα γελάδια ήταν 

και παραμένουν στο χωριό μας. Τα βλέπουν όλοι και τα φωτογραφίζουν καθημερινά. Το 

μοσχαράκι γεννήθηκε το προηγούμενο σαββατοκύριακο και η άλλη φωτογραφία είναι 

προχθεσινή. Σήμερα τα συνάντησα δεν πρόλαβα να τα φωτογραφίσω. Ισχυρίζεσαι κύριε 

αντιδήμαρχε ότι ήρθες σε επικοινωνία με τους ιδιοκτήτες φοβήθηκαν και τα μαζέψανε.. γιατί 

η επιτροπή δεν ήρθε σε επικοινωνία με τους κατοίκους του χωριού που είναι δημότες 

Καρδίτσας.?. Λυπήθηκες περισσότερο για τους ιδιοκτήτες των βοοειδών που ανήκουν σε 

άλλη περιφέρεια είναι καταπατητές εδώ και πολλά χρόνια και δεν συμπάσχεις με τους δικούς 

http://karditsalive.net/?fbclid=IwAR3SXK_BbL7KN-1kilzGX9Z1kpYDGFF1aktsbP-05l0g5w4awrv-tIBMxrs


σου δημότες που είναι και οι ψηφοφόροι σου. Είναι προσβολή μνήμης του πατέρα μου και 

άλλων συγχωριανών μου που φύγαν από τη ζωή οι οποίοι προσέφυγαν στα δικαστήρια 

πολλές φορές. Είχα την αίσθηση ότι είσαι μαζί μας και όχι με τους απέναντι. Πώς να μην 

παραπλανηθείς και εσύ όταν και ο πρόεδρος του χωριού μας ισχυρίζεται ότι έχουν μειωθεί 

κατά πολύ τα ανεπιτήρητα. Δεν μας είπε μόνο αν και αυτό συνέβη κατόπιν ενεργειών του. 

 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

 

Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας / Φ/Β / Πέμπτη 18 Μάη 2023 / 16:53’ 

…μαζί με το βίντεο με τις ερωτήσεις και απαντήσεις… 

●●● αν και την Κυριακή έχουμε βουλευτικές εκλογές… η συζήτηση όλων στο χωριό μας 

είναι για το μέγα πρόβλημα, την «πληγή» με τα ανεπιτήρητα…!!!  

●●● από την προηγούμενη Τρίτη (9.5.23) που ξαναμπήκε το θέμα στο Δ. Σ. Καρδίτσας… 

γράφτηκαν δημοσιεύματα… τηλεφωνήματα γίνονται συνέχεια στον Αντιδήμαρχο… και 

γενικά όλοι συζητούν για αυτό το ζήτημα… απαιτώντας φυσικά κατεπείγουσα λύση…!!! 

…τονίζουμε και από εδώ όσα λέγονται στις καθημερινές συζητήσεις… αρμόδιε αντιδήμαρχε 

Φώτη Παπαδημητρίου (και κε Δήμαρχε)…  

●●● 1) κανένας ασυνείδητος ιδιοκτήτης δεν μάζεψε ούτε ένα ανεπιτήρητο… όλα εδώ είναι 

και καταστρέφουν τα πάντα…!!! 

●●● 2) αυτή τη στιγμή στο χωριό μας είναι πάνω από 30 ανεπιτήρητα…!!! 

●●● 3) δώσε τώρα εντολή στο συνεργείο των 3 ατόμων (που όπως είπες έκανες) να έρθουν 

επάνω και να αρχίσουν την περισυλλογή…!!! 

●●● 4) να μας πείς τα ονόματα των 3 ατόμων του συνεργείου για να τους τηλεφωνούμε…!!! 

●●● 5) να πείς στον δικηγόρο του δήμου μας Καρδίτσας να κάνει μήνυση στους ιδιοκτήτες 

των ανεπιτήρητων που όπως είπες δημόσια τους ξέρεις και έχεις μιλήσει μαζί τους…!!! 

●●● 6) βάλτε τους τα πρόστιμα που ορίζει ο νόμος…!!! 

●●● 7) οι ερωτήσεις θα συνεχιστούν σε κάθε συνεδρίαση… ο Βασίλης Κρανιάς σε λίγες 

μέρες θα σας ξαναρωτήσει… και θα σας ρωτάει συνέχεια μέχρι να λύσετε το πρόβλημα…!!! 

●●● λύστε το μέγα πρόβλημα με τα ανεπιτήρητα…!!! 

 

ΣΧΟΛΙΟ… ΣΤΗΝ ΙΔΙΑ ΑΝΑΡΤΗΣΗ… 

…χωριανοί μας καταγγέλλουν ότι καλούσαν σήμερα συνέχεια στο κινητό του τηλέφωνο τον 

αρμόδιο Αντιδήμαρχο… και αυτός ΔΕΝ απαντούσε…!!! …αληθεύει αυτό αρμόδιε 

αντιδήμαρχε για τα ανεπιτήρητα Φώτη Παπαδημητρίου…??? …αποφεύγεις να σηκώνεις και 

το τηλέφωνο τώρα…??? 

 

χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 
 

                                   

                                ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 
 


